
PROTOKÓŁ NR 10/11

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 28 grudnia 2011 roku.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Stanisław Schmidt – Przewodniczący Komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Zbigniew Piątek,

4. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Teresa Szczepańska, Mariusz Kubiak, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

5. Irena Kawałek.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zaopiniowanie uchwał.

3. Wyjazd do Szpitala „Bukowiec” - otwarcie Izby Przyjęć.

4. Zakończenie – wnioski. 

 Ad. 1  Posiedzenie K.Z.iO.S. otworzył Przewodniczący P. Stanisław Schmidt.  Na posiedzenie była 

zaproszona Dyr. M.O.P.S. Pani Irena Kawałek. 

  

Ad. 2 Dyrektor MOPS p. Irena Kawałek omówiła projekt uchwały. W głosowaniu pozytywnie komisja 

zaopiniowała uchwałę (4 za).

Ad. 3 Członkowie komisji udali się do Szpitala „Bukowiec” gdzie nastąpiło otwarcie Izby Przyjęć.

Na otwarciu był Pan Starosta Włodyga, Pan Burmistrz Kowar Górecki, oraz członkowie Komisji Zdrowia i  

Opieki Społecznej. 

Ad.  4  Przewodniczący  K.Z.iO.S.  zdał  sprawozdanie  z  akcji,  którą  zainicjował  pt.:  „Udzielanie 

pierwszej  pomocy”.  Dzieci  –  uczniowie  szkół  podstawowych  zostali  przeszkoleni  w  udzielaniu  pierwszej 

pomocy, dzięki sponsorom o których zabiegał P. Stanisław Schmidt, i P. Mariusz Kubiak. Odnośnie pisma o  

zatwierdzenie  środków  finansowych  na  przewóz  komputerów  z  Warszawy  K.Z.iO.S.  jednogłośnie 

zaakceptowała projekt.

Po przyjeździe ze Szpitala „Bukowiec” Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie 
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warunków przyznawania odpłatności za usługi opiekuńcze. (MOPS)

2.  Komisja Zdrowia i  Opieki  Społecznej  pozytywnie opiniuje prośbę o zabezpieczenie środków w 

kwocie  2.500  zł  na  transport  komputerów  z  Warszawy.  Służyć  to  będzie  Szkole  Podstawowej  nr  3  im. 

Gielniaka, niepełnosprawnym dzieciom oraz najuboższym dzieciom, których rodzice nie mają środków na 

zakup komputera. 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                     Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej
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